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La firma de convenis amb uni-
versitats europees, asiàtiques i 
americanes és un dels principals 
objectius que té la Universitat 
d’Andorra (UdA) per potenci-
ar la mobilitat dels estudiants. 
Així, segons el rector, Miquel 
Nicolau, l’ens vol que el curs vi-

nent sigui l’any de la mobilitat. 
Per potenciar l’arribada d’estu-
diants internacionals, la direc-
ció de la universitat busca pisos 
o espais nous per poder ofe-
rir-los allotjament. A més, l’UdA 
ha tornat a superar el rècord de 
preinscripcions que es va assolir 
l’any passat amb un 10% més, i 
el curs vinent ja podrà començar 

a oferir tres titulacions noves: el 
postgrau de turisme de munta-
nya, el bàtxelor de pilot comer-
cial i el màster en dret andorrà. 
Tot plegat es va comunicar ahir 
en la celebració de la 13a Diada 
universitària, que tenia com a 
objectiu explicar als estudiants 
de batxillerat les ofertes educa-
tives de la universitat.

L’UdA vol potenciar l’arribada 
d’estudiants internacionals

Diada universitària

La 13a Diada universitària va aplegar més de 400 persones.
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El Govern no comparteix l’opi-
nió del Raonador del Ciutadà 
sobre la situació de les pensions 
de jubilació que rep el col·lectiu 
de la gent gran. Durant la com-
pareixença de Josep Rodríguez 
davant del Consell General di-
lluns passat per presentar les 
dades del darrer informe, el rao-
nador va demanar un estudi per 
reflexionar sobre les pensions i 
el cost de la vida, que “cada ve-
gada és més cara”, mentre que 
els sous i les pensions “són els 
mateixos”, un fet que dificulta a 
moltes persones jubilades arri-
bar a final de mes.

Ahir la secretària d’Estat 
d’Afers Socials, Ester Fenoll,  va 
manifestar que al Govern “no te-
nim aquesta percepció” perquè 
els ciutadans tenen al seu abast 
pensions no contributives que 
pal·lien possibles pensions de 

jubilació baixes.  Així, el proble-
ma de les pensions de jubilació 
és una “qüestió” que “ja hem so-
lucionat”, va assegurar Fenoll. 
I s’ha solucionat amb la pensió 
de solidaritat per a la gent gran, 
que “permet equilibrar el salari 
fins al salari mínim”. Així, va ga-
rantir que “tothom que s’adreça 

a nosaltres” acredita uns in-
gressos insuficients i compleix 
un seguit de criteris per rebre la 
pensió de solidaritat. Així ma-
teix, va afegir que hi ha moltes 
persones jubilades que poden 
tenir pensions baixes però les 
compensen amb pensions dels 
estats veïns, ja que durant un 

temps hi van treballar. Amb 
tot, la secretària d’Estat va in-
formar que les prestacions de 
solidaritat van en augment, al 
mateix ritme que l’envelliment 
de la població que viu Andorra, 
igual que als països veïns. 

Les declaracions les va fer 
Fenoll en el marc de la Diada 
esportiva de la gent gran d’An-
dorra i la Seu d’Urgell, que va 
arribar a la novena edició i que 
va aplegar unes 250 persones 
al Centre de Tecnificació d’An-
dorra a Ordino. Va ser una jor-
nada de trobada per fomentar 
“la convivència” i promoure 
“els hàbits de vida saludables” 
entre el col·lectiu, va dir Fenoll. 
A més, és una “oportunitat fan-
tàstica” per relacionar-se amb 
els padrins de la Seu d’Urgell.  
La diada va començar amb mol-
ta música i coreografies disse-
nyades pels padrins de les cases 
pairals.

Fenoll veu les pensions de jubilació 
com una qüestió ja “solucionada”
La secretària d’Estat d’Afers Socials recorda l’existència de la pensió de solidaritat 
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La Diada esportiva de la gent gran va aplegar unes 250 persones a Ordino.
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Consell general

El conseller general de Social-
democràcia i Progrés (SDP), 
Víctor Naudi, ha presentat 
quatre preguntes al Govern 
per saber diverses qüestions 
relatives a l’assistència mèdi-
ca en neurologia i l’atenció als 
malalts d’Alzheimer. Naudi 
vol saber concretament si el 
Govern disposa d’una xar-
xa de seguiment i diagnòstic 
de la malaltia d’Alzheimer 
i si hi ha una relació de da-
des estadístiques de l’evolu-
ció d’aquesta malaltia i per a 
quins anys. D’altra banda, el 
conseller d’SDP també pre-
gunta pel seguiment i l’ajut 
assistencial que proporciona 
el Govern a les famílies que te-
nen un malalt d’Alzheimer al 
seu càrrec i s’interessa per sa-
ber si es té previst augmentar 
l’assistència mèdica en neu-
rologia i posar més mitjans a 
disposició dels pacients.

SDP pregunta 
per l’atenció 
als malalts 
d’Alzheimer
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